Čárka před než/jako

1. Čárka se píše jen tehdy, je-li za spojkou než/jako sloveso v určitém slovesném tvaru (z tvaru poznáme osobu a číslo): 
Pavel je větší, než jsem býval v jeho věku já. 
Je velice diskutabilní, zda náš reálný sektor (…) se skutečně přizpůsobuje tak rychle, jako je tomu v případě sektoru finančního.
Někde jsem dokonce četl, že v lidském těle je více informací, než je na celém světě dohromady. (aktuálně.cz, 23. 5. 2018)


2. Čárka se nepíše, pokud je za než/jako infinitiv, nebo tam sloveso vůbec není:
Pavel je větší než já. 
Je lepší sedět než stát. 
Ovšem takto vymezený úkol je mnohem vágnější než úkol přistát na tom a tom letišti.
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